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Vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat passagiers met OV-chipkaart geweigerd worden 
(ingezonden 16 januari 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Passagiers met OV-chip geweigerd»?1 

Vraag 2
Klopt het dat passagiers op een aantal lijnen niet kunnen reizen omdat de 
vervoerders hebben besloten om abonnementen niet op de kaart te laden? Zo 
ja, over hoeveel lijnen gaat het en speelt dit in nog meer regio’s? 

Vraag 3
Klopt het dat reizigers ondanks een geldig vervoersbewijs en ondanks de 
wens dat iedereen zoveel mogelijk met de OV-chipkaart moet reizen, toch 
gedwongen worden om een papieren kaartje aan te schaffen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de reiziger geen boodschap heeft aan de vraag of deze 
toevallig een concessiegrens oversteekt en dat de vervoerders dit onderling 
en in het belang van de reizigers op moeten lossen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om zo snel mogelijk de regie te grijpen en zo nodig in het 
belang van de reizigers de regio’s en de vervoerders te dwingen om te 
stoppen met dit klantonvriendelijke gedrag? Zo nee, waarom niet?

1 De Gelderlander, 12 januari 2012.
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